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«……Δεν μιλάμε για μετά από 15 χρόνια . Είναι μια τεχνολογία εφαρμόσιμη,
παράγει εισόδημα και είναι η πιο ανταγωνιστική τεχνολογία στην Ευρώπη.

Θέλουνε να την φέρουμε αυτή την τεχνολογία αιχμής στη Δ. Μακεδονία. Και θα το
κάνουμε κάνουμε μέχρι το 2022» απάντησε ο περιφερειάρχης λέγοντας ότι «η
παραγωγή βαρέων οχημάτων ,μπορεί να γίνει εδώ μέσα από ένα πρόγραμμα με
τη συνεργασία δήμων και ΔΙΑΔΥΜΑ για παραγωγή υδρογονοκίνητων
απορριμματοφόρων. ….» 


